
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 27. august 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Samrådsspørgsmål N

Ministeren bedes kommentere ”Evalueringen af forsøgsuddannelsen i nycirkus

2014-2018”, herunder redegøre for, hvad ministeren vil gøre for at sikre at uddannelsen

fortsættes, således at det erfaringsgrundlag og det uddannelsesmiljø, der er skabt, ikke

går tabt, men benyttes og videreføres, og nycirkus dermed kan blive en del af dansk sce-

nekunst.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mogens Jensen (S) og Jacob Mark (SF).

På udvalgets vegne

Orla Hav
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